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18.30-19.30:  

Julefrokost (spis IKKE hjemmefra      ) 

 

Dagsorden: 
 

19.30-20.10: 

1) Nyt fra elevrådet  

 

 

 

 

2) Meddelelser: 

- Spørgsmål til udsendte meddelelser (ledelsen) 

- Kort nyt fra forældrerepr. 

- Kort nyt fra medarbejderrepr. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3) Status byggeri 

 

 

20.15-21.30: 

4) Information og kommunikation med Bro-

forældre. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5) Tema (december og januar) 

IT og digitale platforme, skærmbrug, kunstig 

intelligens, kommunal IT strategi 

a) Ledelsen giver et oplæg på status 

 

b) Drøftelse: Hvad og hvordan ønsker 

bestyrelsen at arbejde med det i januar? 

 

 

 

 

Afbud: Lucas (elevrådet) 

 

 

 

 

1) 

Har gennemført en maddag / fællesspisning. Stor succes med æbleskiver 

og risengrød. Risengrød er stadig en svær opgave at ”løbe helt hjem”! 

Bestyrelsen foreslår, at der kan hentes nogle forældre ind som hjælpere. 

Der er nedsat et UMV-udvalg bestående af 4 elever, Anne som er AMR 

og Morten. Vi skal i gang med at udarbejde en undervisnings-miljø-

vurdering, der vurderer på det psykiske, fysiske og æstetiske miljø. 

2) 

Nyt liv i Forældrebanken? – det ser ud til, at der er et potentiale. Kan 

tages op senere – måske i mere målrettede opgaver! Måske kan man gå 

med både en ”forældrebank” og initiativer, hvor man trækker målrettet 

på forældre? Måske kan skolen også præsentere nogle behov? 

Skolens juletraditioner: Det er altid en stor fornøjelse at se børnenes 

forskellige aktiviteter. 

De 33 forslag i folkeskoleforliget er vedtaget nu. 

Kort drøftelse af: skolemad, juniormesterlære for 8.-9. klasses elever, 

mulighed for karakterer i 6.-7. klasse. 

 

Medarbejderrepræsentanterne: Vi arbejder stadig med den 

medarbejdertrivselsundersøgelse som blev lavet i ’22. Her arbejdes bl.a. 

med faglige fællesskaber. 

 

3) Der er frist for licitation i morgen (18/12). Udbuddene skal 

præsenteres, vurderes og udvælges i starten af januar. (9/1) 

Genhusning: Tegningsdelen er ved at være færdig. 

 

4) 

Annette inviterer bestyrelsen til at reflektere / hjælpe med ideer til: 

Hvordan forbedres kommunikationen mellem Broen og forældre / mest 

information til forældrene – opmærksomhed, lydhørhed, opbakning. 

Ideer: Måske skal informationsstrømmen gøres mere enkelt – mere 

analogt. 

Hvad er det, der ikke meldes tilbage på? – Ferietilmelding, mindre 

arrangementer osv.. 

Måske skal der ikke bruges både Tabulex og Aula? 

Har det en konsekvens for barnet / familien? 

Kunne man gennemgå månedsplanen med børnene, når månedsbrevet 

sendes hjem? Ros til månedsbrevet. 

Information i børnehøjde! 

 

 

a) 

Morten gennemgik den udarbejdede oversigt / matrix. 

Forklaring på forkortelser: STUK = Styrelsen for kvalitet og 

undervisning. PdULS: Kommunal betegnelse for ”pædagodisk didaktisk 

udvikling i læring og samspil!” 

b) 

Filtre i skolerne 

Skal vi vente på den kommunale it-strategi. 

Skærmanbefalinger 

Kunstig intelligens – på den gode måde… (Også vigtig at personalet 

bliver vidende om dette!) 

 

 

Skolebestyrelsesmøde ved Engesvang Skole 

tirsdag d. 17.12.24 kl. 18.30-21.30 

Dagsorden + referat 
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6) Evt.  

----------------------------------------------------- 

Kommende punkter: 

Tema (punkt 5) også på i januar.  

 

Lad os finde tid på de næste 2 møder. Den kommunale it-strategi er 

måske færdig i februar? 

Skal det være drøftelser, og/eller skal det føre til ”noget”? – Vi følger op 

på målet med punktet på næste møde, hvor vi tager de forhold, der er 

mindst forbundet med den kommunale it-strategi.  

 

6) EVT. 

Intet at bemærke. Glædelig jul og godt nytår til alle.  

 

 


